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简介 

It has been another week of action with so many engaging IB curricular activities going 

on as usual -but also because our Primary Sports Day was held on Tuesday morning 

and Secondary Sports Day on Wednesday morning. Let's take a closer look... 

又是一周的活动，IB 课程活动数目繁多，引人注目并照常进行，其中也因为我

们有在星期二上午举行的小学体育日，以及在星期三上午举行的中学体育日。

让我们仔细看看... 

 

小学项目 

PYP Sports Day was held on Tuesday morning and students, parents and teachers had 

loads of fun participating in the different activities which included relay race, archery, 

hoop throwing and tug-of-war. The first place winners were Water House, with Earth 

House coming in second place, and Fire - third.  All students who particpated were 

treated as winners and prizes were given out to all who participated. Ms Chevonne 

made the very important point that everyone at UISZ is on the same team working 

towards a common goal. 

PYP 体育日于周二上午举行，学生、家长和老师们在参加不同活动的过程中获

得了很多乐趣，这些活动包括接力赛、射箭、扔铁环和拔河。第一名的获胜者

是水院，土院排在第二，火院排在第三。所有参加的学生都被视为获胜者，奖

品发给所有参加的人。Chevonne提出了非常重要的一点，即 UISZ 的每个人都在

同一个团队中，为一个共同的目标而努力。 

 



 

 

 
 

 
 

 



 

 

 
 

 
 



 

 

 
 

 



 

 

 

same 

  
 



 

 

  
 

 
 



 

 

 
 

 
 



 

 

 
 

 



 

 

 

 
 

 
 



 

 

 
 

 
 



 

 

 
 

 
 



 

 

 
 

 
 



 

 

  
 

 
 



 

 

 
 

 

 
 



 

 

 
 

 
 



 

 

 
 

 
 



 

 

 
 

来自 Valen 的寄语 

In Year 5, their new UOI How the World Works commenced with an experiment on 

the changing state of matter, particularly on sublimation—the change of solid to gas 

without entering the liquid phase. Students have added a twist to the experiment by 

creating a refreshing fruit tea. They then explored on ways how the drink can be 

chilled by the process of sublimation. 

在五年级，他们的新 UOI《世界是如何运转的》开始了一项关于物质状态变化

的实验，特别是升华——即固体不经过液态直接变成气体的过程。学生们创造

了一种令人耳目一新的果茶，为实验增添了新的趣味。然后，他们探索了如何

通过升华过程来冷却饮料。 

 

Students will be doing their trial-and-error experiments against their hypotheses in 

the following weeks. Hopefully, they will be ready as young scientists for the 

Christmas-themed Science Fair Fun on December 8th in the Primary assembly. 

接下来的几周，学生们将针对他们的假设进行反复试验。希望他们能作为年轻的

科学家为 12 月 8 日的圣诞主题科学博览会做好准备。 

 

 

 



 

 

 



 

 

 



 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 



 

 

 

 

 
 

 



 

 

 

MYP 中学项目 

运动日 

Secondary had their Sports Day on Wednesday morning - and again we had great 

weather with a cool breeze and students had a fantastic time competing in activities 

like the dress up relay race where they had to put clothes on then take them off.  In 

the end Water came first place, with Wind House second, and Earth third. 

中学在周三上午举行了他们的体育日活动——我们再次迎来了凉爽微风的好天

气，学生们在如 “盛装接力赛”这样的活动中进行了精彩的比赛，他们必须穿

上衣服，然后脱下衣服。最终，水院获得了第一名，风院第二名，土院第三

名。 

 

 
 



 

 

 
 

 
 



 

 

 
  

 
 



 

 

 
 

 
 



 

 

 
 

 
 



 

 

 
 

 
 



 

 

 
 

 
 



 

 

 
 

 
 



 

 

 
 

 



 

 

 

 
 

 
 



 

 

 
 

 
 



 

 

 
 

 
 



 

 

 
 

 
 



 

 

 
 

 

 

 
 



 

 

 
 

 
 

 



 

 

 

 
 



 

 

 
 

来自 Holly 老师的寄语 

MYP 6 Math working on Quizlet competition and the winners of the daily round, 

"Ostriches" Zoey, Annie, Keith and Leo.  This round involved addition of fractions. 

Two examples of student collaboration in MYP 6 Math.  Students were helping each 

other learn how to change numbers from fractions to percentages. 

MYP 6 数学致力于 Quizlet 比赛和每日一轮的获胜者是我们的“鸵鸟”组 Zoey，

Annie，keith和 Leo。这一轮包括分数的加法。MYP 6 数学中两个学生合作的

例子。学生们互相帮助学习如何把分数变成百分比。 



 

 

 

 



 

 

 

 



 

 

 



 

 

 
 

 

OUTRO 总结 



 

 

We wish everyone a glorious, sunny weekend. Relax, unwind and have some fun.  

See you all back at school on Monday! 我们祝愿大家度过一个开心，阳光明媚的

周末。放轻松和玩的开心。我们下周学校见！ 

 

Warmest wishes,  

UISZ School & Boarding Community   
 

致以诚挚的问候 

增城誉德莱国际学校走读寄宿制学校 

 


